



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 1 ຕຸລາ 2017 (10-01-2017)

ຍຸດທະສາດໃຊ້ສໍາລັບການຕໍ່ສູ້

ແມ່ນຫຍັງຄື "ເຄື່ອງມືທາງການຄ້າ" ຊຶ່ງທ່ານຕ້ອງເພິ່ງພາໃນແຕ່ລະວັນ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າຈັດຕັ້ງມພວກເຮົາເພື່ອການຕໍ່ສູ້ສິ່ງຄາມຝ່າຍຈິດວິນຍານຊຶ່ງພວກເຮົາປະເຊີນໜ້າຢູ່.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ດາຣາທິວີ ແມັກກາຍເວີ(MacGyver), ມີຊື່ສຽງໃນຄວາມສາມາດເລິກລັບຂອງລາວໃນການໜີພົ້ນຈາກສະຖານະການທີ່ບາດໃຈໂດຍການໃຊ້ວັດຖຸທາງໂລກ. ຈະແມ່ນການກໍາຈັດລູກລະເບີດ, ຊ່ວຍເຫຼືອຄົນໃຫ້ພົ້ນໄຫວອັນຕະລາຍ ຫຼື ຫລຸດພົ້ນຈາກບ້ວງແຮ້ວຄວາມຕາຍກໍຕາມ; ສິ່ງດຽວທີ່ແມັກກາຍເວີຈໍາເປັນເພື່ອຊັບຊະນະນັ້ນກໍຄືຄວາມຮູ້ດ້ານວິທະຍາສາດ, ເຫຼັກໜີບກະດາດສອງສາມອັນ, ແລະໝາກຝຣັ່ງບາງຢ່າງ(chewing gum).

ແນ່ນອນ, ການສະແດງແມ່ນນິຍາຍທີ່ຄົນແຕ່ງ. ແຕ່ວ່າບາງຄັ້ງມັນອາດຈະເປັນການດີຖ້າພວກເຮົາສາມາດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາພົ້ນອັນຕະລາຍໃນຊີວິດແລະການຖືກໂຈມຕີໂດຍການຈັບເອົາສິ່ງທີ່ຢູ່ໃນມືແລະມີຫົວຄິດປະດິດສ້າງເພື່ອປົດປ່ອຍຕົວເອງໂດຍວ່ອງໄວ. ແມ່ນຫຼືບໍ່?

ແຕ່ຂໍຂອບພຣະຄຸນ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຫ້ທຸກສິ່ງທີ່ຈໍາເປັນແກ່ພວກເຮົາເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາເຫຼົ່ານັ້ນ. ພຣະອົງໄດ້ຊົງຈັດຕັ້ງມຍຸດທະສາດທີ່ພວກເຮົາຈໍາເປັນຕ້ອງມີເພື່ອຍືນຢູ່ຢ່າງແຂງແຮງໃນການປະເຊີນໜ້າຕໍ່ການບຸກລຸກຂອງສັດຕູ. ດີກວ່າອາວຸດທຸກຢ່າງທີ່ພວກເຮົາສາມາດຜລິດຂຶ້ນດ້ວຍຕົນເອງ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປະທານຍຸດທະສາດດ້ານຈິດວິນຍານແລະອາວຸດຍຸທພັນອັນຫຼວງຫຼາຍ.

ແມ່ນແທ້, ຫຼາຍຄັ້ງຊີວິດຄືການຕໍ່ສູ້ຂອງພວກເຮົາກັບຊາຕານ. ແຕ່ພວກເຮົາຖືກຮັບປະກັນໃຫມ່ຊັບຊະນະໃນເມື່ອພວກເຮົາເຊື່ອແລະວາງໃຈໃນອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ ແລະໃນຍຸດທະສາດທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງປະທານໃຫ້ແກ່ພວກເຮົານັ້ນ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ເອເຟໂຊ 6:10-13:

¹⁰ສຸດທ້າຍນີ້, ຂໍພວກທ່ານຈົ່ງມີກໍາລັງເພີ່ມຂຶ້ນໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະໃນຮິດເດດອັນແກ່ກ້າຂອງພຣະອົງ. ¹¹ຈົ່ງສວມຍຸດທະສາດຄົບຊຸດຊຶ່ງມາຈາກພຣະເຈົ້າເພື່ອທ່ານທັງຫລາຍຈະສາມາດຍືນຕໍ່ສູ້ກັບກົນອຸບາຍຂອງພະຍາມານໄດ້. ¹²ເພາະວ່າເຮົາທັງຫລາຍບໍ່ໄດ້ຕໍ່ສູ້ກັບມະນຸດທັມມະດາແຕ່ຕໍ່ສູ້ກັບຜູ້ບໍລິເວນ, ຜູ້ມີອໍານາດ, ເຈົ້າໂລກທີ່ຢູ່ໃນໂມທະຄວາມມືດແຫ່ງໂລກນີ້ ແລະຕໍ່ສູ້ກັບກໍາລັງວິນຍານຝ່າຍຄວາມຊົ່ວຮ້າຍໃນອາກາດສະຖານ. ¹³ເຫດສັນນັ້ນຈົ່ງຮັບເອົາຍຸດທະສາດຄົບຊຸດຊຶ່ງມາຈາກພຣະເຈົ້າເພື່ອທ່ານທັງຫລາຍຈະສາມາດຕໍ່ຕ້ານໃນວັນຊົ່ວຮ້າຍນັ້ນ ແລະເມື່ອເຮັດແລ້ວຈະຢູ່ຢ່າງພົ້ນຄົງໄດ້.

ອົງພຣະເຢຊູຄຣິດບໍ່ໄດ້ຊົງສັນຍາຈັກເທື່ອວ່າການດຳລົງຊີວິດຂອງຄຣິສຕຽນຈະເປັນການງ່າຍ. ຊີວິດແຕ່ລ່າພັງມັນເອງສາມາດເຕັມດ້ວຍຄວາມຍາກລຳບາກ, ແຕ່ຄວາມຍາກລຳບາກນັ້ນປະກອບດ້ວຍສັດຕູທີ່ "ທຽວວິນວຽນໄປມາເໝືອນໂຕສິ່ງທີ່ແຜດສຽງຊອກຫາຄົນທີ່ມັນຈະກັດກິນໄດ້" (1 ປຕ 5:8). ເຫດສະນັ້ນ ໂປໂລໄດ້ຮຽກເອີ້ນໃຫ້ພວກເຮົາ "ຈົ່ງມີກຳລັງເພີ່ມຂຶ້ນໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະໃນຣິດເດດອັນແກ່ກ້າຂອງພຣະອົງ. "ພຽງແຕ່ກຳລັງຂອງພວກເຮົາບໍ່ພຽງພໍ. ການຮຽກຮ້ອງນີ້ແມ່ນຮັບເອົາພຣະກຳລັງຂອງພຣະເຈົ້າຊຶ່ງສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນພຣະຄຳຂອງພຣະອົງທີ່ກ່າວຕໍ່ໄປຊວຍວ່າ "ເຈົ້າຈົ່ງມີໃຈເຂັ້ມແຂງແລະກ້າຫານເຖິດ" (1 ຢຊ 5:8).

ພວກເຮົາກໍເໝືອນກັນ, ຕ້ອງຮັບເອົາຄວາມໄວ້ໃຈໃນພລັງຂອງພຣະເຈົ້າ ຖ້າພວກເຮົາມີຫວັງໃນການດຳລົງຊີວິດຄຣິສຕຽນທີ່ມີຊັບຊະນະ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນການສູ້ຮົບເພື່ອຈະໄດ້ຮັບຊັບຊະນະ ແຕ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມເຂັ້ມແຂງໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພວກເຮົາໄດ້ປະກອບສ່ວນໃນສົງຄາມດ້ານຈິດວິນຍານຈາກຕຳແໜ່ງຂອງຊັບຊະນະ. ຊັບຊະນະເໝືອນຊາຕານໄດ້ສຳເລັດໄປແລ້ວທີ່ໄມ້ກາງແຂນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະຄຣິດໄດ້ເອົາຊະນະສັດຕູຂອງພວກເຮົາ (ເບິ່ງ ພນມ 12:10-11), ສັດຕູທີ່ຖືກລົ້ມເຫລວບໍ່ໄດ້ສະຖິດຢ່າງງ່າຍດາຍ ໃນເວລາທີ່ສັດຕູບໍ່ມີຫຍັງທີ່ຈະສູນເສັງ ມັນສາມາດໂຈມຕີດ້ວຍຄວາມເຂັ້ມແຂງຫຼາຍຂຶ້ນ.

ອາຈານໂປໂລໄດ້ເຕືອນພວກເຮົາວ່າດ້ວຍເຫດໃດພວກເຮົາຈຶ່ງຕ້ອງການພລັງຂອງພຣະເຈົ້າ: ພວກເຮົາປະເຊີນໜ້າກັບຄູ່ຕໍ່ສູ້ທີ່ມີກຳລັງທີ່ໂຈມຕີໂດຍຍຸດທະວິທີ. ອາຈານໂປໂລໄດ້ໝາຍເຖິງ "ໂຄງການຂອງຜີຮ້າຍ". ຊາຕານຮູ້ຈັກວ່າທີ່ໃດ, ເມື່ອໃດ, ແລະ ຢ່າງໃດ? ເພື່ອກຳນົດເປົ້າໝາຍໃສ່ພວກເຮົາ. ສັດຕູຂອງພວກເຮົາຍັງຈັດລະບຽບອີກດ້ວຍ; ພວກມັນທຳການຕໍ່ຕ້ານພວກເຮົາດ້ວຍກອງທັບຂອງມັນ: "ຜູ້ປົກຄອງ, ຕໍ່ຕ້ານອຳນາດການປົກຄອງ, ຕໍ່ຕ້ານອຳນາດຂອງຄວາມມືດ, ຕໍ່ຕ້ານຄວາມຊົ່ວຮ້າຍ, ພະລັງທາງວິນຍານຢູ່ໃນສວັນ."

ຈົ່ງຢູ່, ພວກເຮົາມີຊັບຊະນະໃນພຣະຄຣິດ. ແຕ່ໂປໂລຍັງຮຽກການຕໍ່ສູ້ທີ່ພວກເຮົາປະເຊີນໜ້ານັ້ນວ່າ "ລົ້ມລຸກຄຸກຄານ". ການຕໍ່ສູ້ຂອງພວກເຮົານັ້ນກະຊັນຊິດ, ປະເພດ ມີ-ຕໍ່-ມີ, ການຕໍ່ສູ້ຂອງພວກເຮົາບໍ່ແມ່ນ "ຕໍ່ສູ້ກັບຝ່າຍເນື້ອແລະເລືອດ". ແຕ່ແມ່ນ *ການຕໍ່ສູ້ທີ່ເໜືອທັມມະຊາດ*.

ພວກທ່ານໄດ້ຖືກສອນຫຍັງແດ່ກ່ຽວກັບສົງຄາມດ້ານຈິດວິນຍານ?

2. ເອເຟໂຊ 6:14-17:

¹⁴ເຫດສັນນັ້ນທ່ານທັງຫລາຍຈົ່ງຍືນຕຽມພ້ອມເອົາຄວາມຈິງຄາດແອວໄວ້ເອົາຄວາມຊອບທັມເປັນເຄື່ອງປ້ອງກັນເອິກໄວ້.¹⁵ ແລະເອົາຄວາມພັ້ງພ້ອມຝ່າຍຂ່າວປະເສີດເຮືອງສັນຕິສຸກມາສູບໃສ່ຕີນ. ¹⁶ ແລະພ້ອມກັບສິ່ງທັງໝົດນີ້, ຈົ່ງຍົກເອົາຄວາມເຊື່ອເປັນເຂນ ດ້ວຍເຂນນັ້ນທ່ານທັງຫລາຍຈະສາມາດດັບລູກສອນໄພທັງໝົດຂອງຜູ້ຮ້າຍນັ້ນໃຫ້ດັບມອດເສັງ. ¹⁷ ຈົ່ງເອົາຄວາມພົ້ນເປັນເຄື່ອງຄຽງປ້ອງກັນທົວໄວ້ແລະຈົ່ງຖືພຣະແສງຂອງພຣະວິນຍານ ຄືພຣະທັມຂອງພຣະເຈົ້າ.

ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານຍຸດທະພັນຂອງພຣະອົງສຳລັບການຕໍ່ສູ້ຊຶ່ງພວກເຮົາປະເຊີນໜ້າໃນພຣະນາມພຣະອົງ:

1. **ສາຍແອວແຫ່ງຄວາມຈິງ.** ສາຍແອວຮັກສາຍຸດທະພັນຂອງທະຫານໃຫ້ປອດພັຍ. ຄວາມຈິງແມ່ນສາຍແອວແຫ່ງການຈັດຕຽມຂອງຜູ້ທີ່ເຊື່ອ. ທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາທຳຈະຄົງຢູ່ເປັນທີ່ ໃນເມື່ອພວກເຮົາຍອມຮັບ ແລະໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ.
2. **ໂລ່ກັນເອິກແຫ່ງຄວາມຊອບທັມ.** ໂລ່ກັນເອິກທະຫານປ້ອງກັນອະວັຍວະທີ່ສຳຄັນຈາກລູກສອນ. ໂປໂລບໍ່ໄດ້ເວົ້າເຖິງຄວາມຊອບທັມໃນອົງພຣະຄຣິດ, ຊຶ່ງບໍ່ສາມາດຍົກໜີຈາກພວກເຮົາຈັກເທື່ອ. ກົງກັນຂ້າມ, ເພິ່ນໄດ້

ເວົ້າເຖິງການດຳລົງຊີວິດໃນຄວາມຊອບທັມ (ເບິ່ງ ອຟຊ 4:24;5:8-9) ການເດີນຕາມພຣະຄຣິດແຕ່ລະວັນ. ວິທີທາງທີ່ພວກເຮົາດຳລົງຊີວິດປົກປ້ອງພວກເຮົາຈາກການໂຈມຕີຝ່າຍຈິດວິນຍານ.

3. **ເກີບສຳລັບຄວາມພັ່ງພ້ອມ.** ທະຫານໂຣມັນໄດ້ຮັບເກີບທີ່ມີຄຸນພາບດີ: ເກີບບູທຸຊຶ່ງພາໃຫ້ເດີນທາງໄດ້ໄກແລະແຕ່ຍັງທົນທານຄວາມຮ້ອນໃນລະຫວ່າງການຕໍ່ສູ້. ພວກເຮົາສາມາດຍືນຍູ່ຢ່າງໝັ້ນຄົງແລະກ້າວໜ້າໄປເພາະຂ່າວປະເສີດແຫ່ງສັນຕິສຸກ. ການຍືນຍູ່ຂອງພວກເຮົາກໍປອດພັຍເພາະວ່າພຣະຄຣິດໄດ້ກະທຳເພື່ອພວກເຮົາ.
4. **ເຂນແຫ່ງຄວາມເຊື່ອ.** ກອງທະຫານສາມາດຈັບກຸມເຂນ(shield)ຂອງພວກເຂົາເພື່ອປະກອບເປັນກຳແພງອັນແຂງແກ່ງໃນການເດີນໜ້າ. ເຂນຂອງພວກເຮົາປະກອບດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ ຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະສັນຍາແລະພຣະອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກສັດຕູສາມາດຍິງທະນູແຫ່ງຄວາມຕົວະຍົວະ, ສົງສັຍ, ໃສ່ຮ້າຍ, ແລະທົດລອງພວກເຮົາ. ແຕ່ຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາປ້ອງກັນເຮົາບໍ່ໃຫ້ຕົກເປັນເຍື່ອຂອງການໂຈມຕີຂອງສັດຕູ.
5. **ໝວກກັນກະທົບຂອງຄວາມພົ້ນ.** ພວກທະຫານປ້ອງກັນຫົວຂອງພວກເຂົາດ້ວຍໝວກກັນກະທົບໂລຫະອັນໜັກ. ໝວກກັນກະທົບຂອງພວກເຮົາແມ່ນຄວາມຫວັງໃນອົງພຣະຄຣິດ, ຊຶ່ງມີຢູ່ໃນພາຍໜ້າກັບພຣະອົງ. ດ້ວຍຄວາມຫວັງໃນພຣະອົງນັ້ນ, ພວກເຮົາປະຕິເສດທີ່ຈະເປັນທາດຂອງມາດຕະຖານຂອງໂລກນີ້.
6. **ດາບແຫ່ງພຣະວິນຍານ.** ດາບຂອງພວກທະຫານນັ້ນສັ້ນໆແລະໃຊ້ໃນການຕໍ່ສູ້ລະຍະໃກ້ກັນ ດາບຂອງພວກເຮົາແມ່ນພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ມັນແມ່ນອາວຸດອັນດຽວທີ່ໃຊ້ໃນການປ້ອງກັນແລະໃນການໂຈມຕີ. ພວກເຮົາໄວ້ໃຈໃນຄຳສັນຍາຂອງອາວຸດ, ແລະພວກເຮົາໃຊ້ພຣະຄຳພີໃນສະຖານະການຈຳເພາະເພື່ອຕໍ່ຕ້ານການບຸກລຸກຂອງສັດຕູເຮັດໃຫ້ພວກມັນແລ່ນໜີຕະເລີດໄປ (ເບິ່ງ ມທ 4:1-11).

ແມ່ນຫຍັງຄືສະຖານະການບາງຢ່າງໃນຊີວິດແທ້ ທີ່ຍຸດທະສາດເຫຼົ່ານີ້ສຳຄັນໃນການຕິດຕາມພຣະຄຣິດ ?

3. ເອເຟໂຊ 6:18-20:

¹⁸ຈົ່ງອ້ອນວອນແລະໄຫວ້ວອນທຸກຢ່າງຈົ່ງອ້ອນວອນໂດຍພຣະວິນຍານທຸກເວລາແລະຈົ່ງເຝົ້າລະວັງໃນການນັ້ນດ້ວຍຄວາມພຽນທຸກຢ່າງຈົ່ງອ້ອນວອນເພື່ອໄພ່ພົນທັງປວງຂອງພຣະເຈົ້າ. ¹⁹ແລະອ້ອນວອນສຳລັບຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍເພື່ອຈະຊົງໄຜດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເກີດໃຈກ້າຫານອອກປາກສະແດງຂໍ້ລັບເລິກເຣື່ອງຂ່າວປະເສີດ.²⁰(ຍ້ອນຂ່າວປະເສີດນີ້ແຫລະ, ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງເປັນຣາຊທູດຜູ້ຕິດໂສ້ຢູ່)ເພື່ອຂ້າພະເຈົ້າຈະເລົ່າຂ່າວປະເສີດນັ້ນດ້ວຍໃຈກ້າຫານຕາມທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຄວນຈະກ່າວ.

ພວກເຮົາມີຍຸດທະສາດອີກອັນນຶ່ງໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຕໍ່ສູ້ສົງຄາມດ້ານຈິດວິນຍານ: **ການອະທິຖານ.** ການອະທິຖານບໍ່ເປັນແຕ່ພຽງການສື່ສານກັບພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ; ມັນແມ່ນການຮ່ວມມືຂອງພວກເຮົາກັບພຣະອົງ. ມັນແມ່ນການເພິ່ງພາອາສັຍພຣະເຢຊູຄຣິດຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ພວກເຮົາຈຳເປັນຕ້ອງກະທຳຢ່າງນີ້ "ຕລອດໄປ". ໂປໂລໄດ້ບອກຊາວເທຊະໂລນິກວ່າ ຄຣິສຕຽນຕ້ອງ "ອະທິຖານຢູ່ສເມີ" (1 ທຊນ 5:17). ແມ້ແຕ່ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາກຳລັງເຮັດວຽກ, ກຳລັງຫຼິ້ນ, ແລະປະຕິບັດກ່ຽວກັບທຸກສະຖານະຈຳວັນຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຈຳເປັນຈະຕ້ອງອະທິຖານ.

ເປັນຫຍັງພວກເຮົາຈຶ່ງຈຳເປັນຕ້ອງອະທິຖານຢູ່ສເມີ? ເພາະວ່າພວກເຮົາກຳລັງຢູ່ໃນການຕໍ່ສູ້. ພວກທະຫານຮູ້ວ່າພວກເຂົາບໍ່ສາມາດລະເຫຼີງໃຈ; ແຕ່ຈຳເປັນຈະຕ້ອງລະວັງຕົວຮອບຄອບຄຸມຢູ່ສເມີ. ໂປໂລໄດ້ຮຽກເອີ້ນໃຫ້ພວກເຮົາ "ຈົ່ງເຝົ້າລະວັງໃນການນັ້ນດ້ວຍຄວາມພຽນທຸກຢ່າງ ຈົ່ງອ້ອນວອນເພື່ອໄພ່ພົນທັງປວງຂອງພຣະເຈົ້າ". ພວກເຮົາອະທິຖານຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ເຕືອນເຖິງການໂຈມຕີຂອງມານ. ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ອະທິຖານສຳລັບຕົນເອງເທົ່ານັ້ນ, ພວກເຮົາອະທິຖານເພື່ອໄພ່ພົນທັງປວງຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາອະທິຖານສຳລັບຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງຜູ້ເຊື່ອອື່ນໆ ໃນການສູ້ຮົບ

ຮ່ວມກັນ ຕໍ່ຕ້ານຄວາມຊົ່ວຮ້າຍ. ພວກເຮົາຍັງອະທິຖານ "ໃນຈິດໃຈກັບທຸກໆຄົນທີ່ອະທິຖານແລະຮ້ອງຂໍ". ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາອະທິຖານເພື່ອຄົນອື່ນແລະເພື່ອເຮົາເອງ, ພວກເຮົາປະກອບດ້ວຍການສັລເສີນ, ນະມັສການ, ຂອບພຣະຄຸນ, ແລະການສາລະພາບ ນອກຈາກຄໍາຂໍຮ້ອງທີ່ພວກເຮົາວາງໄວ້ຕໍ່ໜ້າພຣະພັກຂອງພຣະເຈົ້າ.

ຈິ່ງສັງເກດເບິ່ງວ່າອັດສາວິກໂປໂລໄດ້ເຮັດໃຫ້ການອະທິຖານເປັນການສ່ວນຕົວ. ເພິ່ນໄດ້ກ່າວວ່າ "ຈິ່ງອະທິຖານເພື່ອຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍ". ໂປໂລ, ອັດສາວິກແລະຜູ້ປະກາດຂ່າວປະເສີດຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ ໄດ້ຂໍຮ້ອງຄຣິສຕຽນທັງຫຼາຍໃຫ້ອະທິຖານໃຫ້ເພິ່ນ "ມີຄວາມກ້າຫານພໍທີ່ຈະປະກາດ" ຂ່າວປະເສີດ. ໂປໂລຮັບຮູ້ວ່າຄວາມກ້າຫານແຕ່ລະຢ່າງທີ່ເພິ່ນມີນັ້ນລ້ວນມາຈາກພຣະເຈົ້າ, ແລະເພິ່ນຮູ້ແກ່ໃຈໄດ້ດີທີ່ເພິ່ນຈໍາເປັນຈະຕ້ອງເພິ່ງພາພຣະເຈົ້າ.

ພວກເຮົາກໍຕ້ອງການຄວາມກ້າຫານເໝືອນກັນ. ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ, ແຫຼ່ງດຽວກັນທີ່ໃຫ້ຄວາມກ້າຫານແກ່ໂປໂລກໍໃຫ້ການສນັບສນຸນແກ່ພວກເຮົາເໝືອນກັນ. ພວກເຮົາສາມາດເດີນໜ້າດ້ວຍຄວາມກ້າຫານທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງມອບແກ່ພວກເຮົາລ້າງ. ແຕ່ຢ່າພາດໃນເລື່ອງນີ້: ພວກເຮົາຈະບໍ່ມີຄວາມກ້າຫານສໍາລັບພຣະເຈົ້າ ຈົນກວ່າພວກເຮົາໄດ້ມີຄວາມກ້າຫານກັບພຣະອົງໃນການອະທິຖານ.

ການອະທິຖານປະກອບສ່ວນແນວໃດຕໍ່ຄວາມພະຍາຍາມຂອງພວກເຮົາໃນການຕໍ່ສູ້ທາງຈິດວິນຍານ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະເຮັດຫຍັງໃນອາທິດນີ້ໃນການເຊື່ອແລະໄວ້ວາງໃຈໃນອົງພຣະເຢຊູແລະເພິ່ງພາໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງປະທານໃຫ້ແລ້ວ? ຈິ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງຄໍາແນະນໍາຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- **ອະທິຖານ.** ທູນຂໍທຸກສິ່ງຕໍ່ພຣະເຈົ້າເວລາອະທິຖານ. ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ. ຊັຍຂະນະຂອງທ່ານເລີ້ມຕົ້ນດ້ວຍການອະທິຖານ. ເຮັດໃຫ້ການອະທິຖານເປັນປົກຕິພາກສ່ວນຂອງແຕ່ລະວັນ, ຮັບຮູ້ວ່າທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງສແວງຫາພຣະເຈົ້າສໍາລັບພລັງເຫື່ອແຮງ.
- **ຍືນຢູ່.** ຖ້າຫາກທ່ານສໍານຶກເຫັນວ່າທ່ານມີຄວາມອ່ອນໄຫວກັບ "ລູກສອນໄຟຂອງຜີຮ້າຍ" ການຫລອກລວງຕົວະຍົວະ, ຄວາມສົງສັຍ, ແລະການທົດລອງຂອງມັນ ໃຊ້ຍຸດທະສາດຂອງພະເຈົ້າ. ຂັ້ນນະສູດເບິ່ງພຣະສັນຍາຫຼາຍຢ່າງຂອງພຣະຄໍາພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງທ່ານຈະສາມາດຍືນຢູ່ຕໍ່ການໂຈມຕີດ້ານຈິດວິນຍານ.
- **ຍືນຢູ່ດ້ວຍກັນ.** ຈິ່ງພົບໃຜຜູ້ນຶ່ງທີ່ທ່ານໄວ້ເນື້ອເຊື່ອໃຈອາທິດນີ້ ເພື່ອຈະສົນທະນາກ່ຽວກັບຄວາມຮັບຜິດຊອບຊຶ່ງກັນແລະກັນ. ໂອ້ລົມກ່ຽວກັບການອຸປຸຸມຄໍາຂູແລະໃຫ້ກໍາລັງໃຈຊຶ່ງກັນ ແລະກັນໃນສົງຄາມດ້ານຈິດວິນຍານທີ່ທ່ານກໍາລັງປະເຊີນໜ້າຢູ່ໃນຂະນະນີ້.

ຈິ່ງຄິດສໍານຶກສເມີວ່າທ່ານກໍາລັງຢູ່ໃນສົງຄາມດ້ານຈິດວິນຍານຊຶ່ງບໍ່ມີແຕ່ທ່ານເອງເທົ່ານັ້ນ. **ທ່ານມີຜູ້ຊ່ວຍ!** ທ່ານມີຄວາມອຸປຸຸມຄໍາຂູຈາກເພື່ອນຜູ້ແລະຄອບຄົວ. ສໍາຄັນຍິ່ງກວ່ານັ້ນ, ທ່ານມີຄວາມອຸປຸຸມຄໍາຂູພິທັກຮັກສາຈາກພຣະເຈົ້າ, ຊຶ່ງຊົງໃຫ້ພລັງອໍານາດໃຫ້ທ່ານຍືນຢູ່ໄດ້.

ອຸປຸຸມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ SSK